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Yáženipřátelé,
vítám Vás na výroční členské schůzi našeho klubu. Dnes jsme se sešli, abychom áodnotili
činnost klubu zarok2018 a současně, abychom si ujasnili program aptáci na rok 2019.
Program mé výročni zprávy jsem rozdělil do tří částí:
1. stručné zhodnocení činnosti klubu
2. Informace o stavu členské základny
3. Informace o činnosti ČSP
]. stručné zhodnocení činnosti klubu,
Naše klubová činnost, která se díky vážným onemocněním tří našich členů téměř zastavila,
se pomalu rozbíhá. V roce 2018 jsme se vybavili technikou na ozvučování a počítačem
s programemnazpracování videa. Vzhledem k naši dřívější činnosti jsme byli takéschopni
uspořádat pro ěleny ČSP, v měsíci říjnu video školení. Práci s videem chceme rozvijet
i v roce 20I9.V prosinci jsme s hospodářem Lubošem Frymlem připravili seznam majetku
ke zrušení.
2. Informace o stavu členské základny.
Naše členskázákladna je na hranici existence pobočného spolku, proto musíme dělat takovou
činnost abychom získali nové členy. Znáíe-lri někoho, kdo má zájem o video tvorbu přiveďte
jej.
3. Informace o činnosti ČSE
Úvodem bych chtěl řict, že musíme zlepšit naši účast na výroční členské schůzi ČSE. lato
CSE máme jako hlavní problém prodej domu v Děčíně. Přestože zájem o koupi ze strany
ops Slunečnice trvá, nejsou schopni sehnat peníze na koupi.Tento prodej nám pak brzdí
opravu domu na Veleslavíně a i dotace na činnost pobočným spolků.
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